
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20100518 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Mikael Forsman, Jimmy Frogsjö, Ann!Charlotte Andersson, 

Urban Green,  Bengt Jemsö och Erika Conradsson. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Genomgång av föregående protokoll. 
5. Kassarapport. I kassörens frånvaro redogjorde Ulf Nyström för föreningens ekonomi. 

Det finns 12 obetalda vägavgifter. Påminnelse kommer att skickas ut. 
6. Skrivelser: 

–  Från Trafikverket angående inrapportering av föreningens vägnät. Rapporten ligger 
som grund för de bidrag vägföreningen får. 

7. Rapporter: 
- Ulf Nyström och Jimmy Frogsjö har varit på ett informationsmöte på kommunen 

angående den planerade sporthallen/idrottsanläggningen. Detaljplan kommer att 
ställas ut inom kort. 

8. Vägfogden har beställt och fått ett antal nya vägnamnskyltar som ska sättas upp. 
Samtidigt ska vi snygga upp befintliga skyltar och räta upp stolpar. 

9. Under sommaren/hösten kommer delar av Bonäsvägen och Kraftvägen att ”toppas” d.v.s.  
beläggas med ett nytt lager av asfalt. 

10. Övriga frågor: 
- Spolning av dagvattenbrunnar ska beställas 

11. Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 11/8 kl. 19:00 hos Urban Green 
 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 


